
 
 
 

Notulen vergadering Ouderraad 21 oktober 2024 
 
Datum:     24 maart 2025 
Locatie:    Bonhoeffer College, (lokaal A009) 
Aanvang: 19.30 
 
Aanwezig:  Mark,Tanja (conrector), Shirley, Richelle, Rogier, Yvette, Iris, Arjan, 

Nancy en Ruud 
 
Afwezig:   José, Marjan, Alexander, Martijn 
 
Notulen: 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
Mark opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. Speciale dank aan 
Arjan die de notulen van de vorige vergadering heeft gemaakt.  
 
Als eerste komt aan bod dat Shirley, omdat zij nu iemand vervangt in de GMR, zich 
opnieuw verkiesbaar moet stellen. Dit betekent dat ook andere geïnteresseerden 
zich mogen opgeven.  
 
Ook komt er volgend schooljaar een plek vrij in de MR waar hetzelfde voor geldt.  
 
Besloten wordt om begin mei een e-mail aan alle ouders te versturen waarin bekend 
wordt gemaakt dat deze functies beschikbaar zijn. In die mail worden de functies ook 
kort toegelicht. Shirley, Alexander en Nancy maken hiervoor een tekst. 
 
Nancy meldt dat niet iedere ouder de nieuwsbrief ontvangt. Dit wordt uitgezocht. 
 
2. Goedkeuring notulen 13 januari 2025 
 
Er zijn geen opmerkingen over de notulen, deze worden goedgekeurd. 
 
3. Update OR-leden 
 
Alexander is er vanavond helaas niet bij, maar heeft zich afgemeld. 
José en Marjan zijn afwezig. 
Martijn heeft aangegeven dat hij deelname aan de Ouderraad momenteel niet kan 
combineren met zijn werkzaamheden. Hij treedt daarom terug.  

 



 
 
4. Ingekomen / Uitgaande stukken OR. 
 
Telefoonbeleid 
De Ouderraad heeft een e-mail ontvangen van twee ouders over het telefoonbeleid 
van school. Zij vinden dat het telefoonbeleid van school niet streng genoeg is. Ook 
gebruiken kinderen hun Ipad voor andere dingen dan schoolzaken. Deze email wordt 
opgepakt door de teamleider.  
De Ouderraad zal dit bevestigen per e-mail en verder niet reageren.  
 
Er zijn verder geen andere opmerkingen over het telefoonbeleid. Het telefoonbeleid 
heeft de aandacht maar geen prioriteit. 
  
De Ipad mag alleen gepakt worden door de kinderen als de docent dit aangeeft.  
 
Theater 
Er is een email ontvangen van twee ouders over het feit dat het theater zou stoppen. 
Hun dochter beleeft daar juist heel veel plezier aan. 
Het blijkt een misverstand, het theater stopt niet maar gaat in afgeslankte vorm 
verder. Na zoveel jaar inspanning stopt Niels (een key vrijwilliger) met zijn 
werkzaamheden, waardoor er alleen verder gegaan kan worden in afgeslankte vorm. 
De voorstellingen zijn ook wel heel groot geworden.  
De school pakt deze e-mail verder op. 
 
 
5. Status Website / Blogspot: https://ouderraadbonhoeffer.blogspot.com/p/blog- 
page.html 
 
Arjan heeft de blogspot omgeving inmiddels onder controle. Verder heeft hij contact 
gehad met school over de mogelijkheid om de Ouderraad ook op de website toe te 
voegen.  
 
Inmiddels kunnen op de website de notulen in afgeslankte vorm en een stukje over 
wat de Ouderraad doet geplaatst worden. Afgesproken wordt om de notulen 
regelmatig op te schonen zodat er maximaal 1,5 jaar aan notulen staat.  
 
Ook de vacatures voor de GMR en de MR kunnen op de website worden geplaatst.  
 
 
6. Status Ouderavond Media Wijsheid 7 april 2025 
 
Het aantal aanmeldingen loopt nog niet storm. Er zijn 8 individuele aanmeldingen en 
7 stellen.  
 
Besloten wordt om als reminder de flyer nogmaals te sturen. Op dit moment is de 
serie Adolescence erg populair en Jacqueline is hier pas paginagroot over 

 



geïnterviewd in het AD. Richelle heeft contact met Jacqueline of het mogelijk is een 
kopie van dit artikel mee te sturen met de e-mail.  
 
Er zullen veel ouders van de Ouderraad aanwezig zijn en Mark zal een korte 
introductie doen. Er wordt gekeken of er badges zijn voor de leden van de Ouderraad 
zodat zij herkenbaar zijn.  
 
Mark neemt ook contact op met een van de lokale bladen voor een artikel achteraf.  
 
Complimenten aan Richelle over hoe snel zij alles heeft kunnen regelen samen met 
Ruud.  
 
7. MR punten (Nancy) 
 
Op 13 maart heeft de MR een intensieve en langdurige informerende vergadering 
gehad. Deze stond onder leiding van Jesse Bos. In de vergadering werden de 
toekomstplannen voor het Bonhoeffer toegelicht. In de toekomst zal er een 
herstructurering van de financiën plaatsvinden. Deze herstructurering zal gevolgen 
hebben op meerder terreinen en bezuinigingen zijn noodzakelijk.  
 
Voor het eerst waren er op de MR vergadering 3 toehoorders (docenten). 
 
Op 3 april is er een ingelaste MR vergadering en zullen daadwerkelijk adviezen 
worden gegeven. 
 
8. GMR punten 
 
Het is nu even rustig nu het onderwerp Supreme College is behandeld.  
Er is wel een functiegebouw opgesteld voor het ondersteunend personeel dat 
werkzaam is bij de stichting. Daar zat tot nu toe erg veel verschil tussen.  
Hiervoor is ook een bezwarencommissie opgericht.  
Verder is er nog een lezing over reintegratie na burn-out gegeven.  
 
9. Update Tanja Grotenhuis (conrector) 
 
Omdat er nu heel veel speelt heeft Tanja voor vanavond niemand uitgenodigd.  
 
Op dit moment zijn er al 4 brugklassen aan inschrijvingen.  
De officiële inschrijving opent op 25 maart.  
De prognose is 9 brugklassen. 
 
Er is altijd een warme overdracht met de basisschool.  
 
10. Rondvraag 
 
Nancy vraagt waarom de examenfeesten niet waren uitgenodigd op het schoolfeest. 
ZIj vindt dat er wel erg weinig activiteiten/feesten zijn voor de examenleerlingen. De 
examenstunt zien de leerlingen toch als iets anders.  

 



Tanja geeft dit door aan de feestcommissie. Zij geeft aan dat over het algemeen 
weinig belangstelling is voor de schoolfeesten en dan met name vanuit de 
bovenbouw. 
 
Richelle vraagt of er op Goede Vrijdag gewoon school is. Het antwoord is dat dit een 
normale schooldag is.  
 
Verder wil Richelle weten of er een mogelijkheid is om de proefwerk druk aan het 
einde van een periode te verminderen. Nu krijgen de kinderen het maximale aantal 
proefwerken aan het einde van een periode en  hebben ze gewoon les en huiswerk.  
Vraag is of er voor de onderbouw ook proefwerkweken gegeven kunnen worden. 
 
Dit is al jaren onderwerp van gesprek en is vorig jaar uitgezocht door school. Op dit 
moment heeft het niet de voorkeur om naar het systeem met proefwerkweken voor 
de onderbouw over te stappen.  
 
Hoeveel proefwerken een leerling maximaal mag hebben in een week staat 
beschreven. Deze staan op de website.  
 
https://www.bonhoeffer.nl/wp-content/uploads/2024/07/Leerlingenstatuut-2024.pdf 
 
 
Yvette vraagt waarom er 8 weken tussen de proefwerkweek voor de bovenbouw en 
de herkansingen zitten. Dit is wel erg lang terwijl er nog 4 weken zijn voor de 
vakantie begint. Tanja neemt dit mee. 
 
Iris vraagt waarom zij in Magister zoveel informatie ziet die niet voor de klas van haar 
kind bedoeld zijn. Het rooster wordt per lesgroep ingevuld en andere activiteiten zijn 
zichtbaar voor iedereen. Het is niet mogelijk om de extra activiteiten per lesgroep 
weer te geven. 
 
Mark sluit de vergadering. De volgende vergadering is 2 juni.   

 
 
 
 
 
 
 
 
Actielijst 
 
Wat Wie Wanneer 
Notulen maken Iris 31-03-2025 
Agenda 
onderwerpen 
aanleveren 

Iedereen 23-05-2025 

 

https://www.bonhoeffer.nl/wp-content/uploads/2024/07/Leerlingenstatuut-2024.pdf


Stukje opstellen 
voor GMR en MR 
verkiezingen 

Shirley, Nancy en 
Arjan 

06-05-2025 

Reageren op 
ingekomen email 

Mark 01-04-2025 

Versturen flyer 
ouderavond 7 april 
met artikel AD van 
Jacqueline (via 
Tanja) 

Richelle en Ruud  27-03-2025 

Samenvatting 
notulen maken voor 
website en 
nieuwsbrief 

Iris 02-04-2025 

   
   
   

 
 

 
 

 


